
Vammaisneuvoston kevään työseminaarin lähetekeskustelu

EP

Vammaisneuvoston toimintasuunnitelmaan vuodelle 2024 on laitettu oman vapaamuotoisemman 
työseminaarin järjestäminen. Vammaisneuvosto käy lähetekeskustelun työseminaarin käytännön 
asioista, sisällöstä ja aikataulusta.

Vammaisneuvosto 24.1.2024

Esitys:
Päätetään merkitä keskustelu tiedoksi.

Käsittely:
Keskustelussa toivottiin selvennystä siihen, minkälaisesta kokonaisuudesta puhutaan kun 
työseminaarista puhutaan. Toivottiin, että voitaisiin käydä laajemmin keskustelua siitä, mikä Vantaalla 
toimii, mikä ei, millaista on olla vantaalla vammaisena. Toivottiin koulutusta vaikuttamiseen liittyen, 
esimerkiksi vammaisfoorumin kautta saa koulutusta vammaisneuvoston jäsenille mitä voisi kysellä. 

Päätös:
Merkittiin keskustelu tiedoksi ja evästykseksi puheenjohtajistolle ja koordinaattorille.

Lisätiedot:
puheenjohtaja
Eeva Pitkänen
(etunimi.sukunimi[at]vantaa.fi)


